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ایزدیار: 
با تاریخ سازی در ناگویای ژاپن از 

شنا خداحافظی می کنم

بازی های  در  شنا  طلای  مدال   ۶ دارنده 
پاراآسیایی جاکارتا گفت: بازی های پاراآسیایی 
ناگویا ژاپن آخرین حضور من در شناست که 
امیدوارم با افزایش تعداد مدال های خود و با 

رکوردشکنی تاریخ ساز شوم.
شاهین ایزدیار در گفت وگو با ایسنا، درباره 
پارالمپیک  بازی های  در  خود  ناکامی  علت 
پاریس، اظهار کرد: قبل از اعزام به بازی های 
تمرینی  اردوی  در  و  پاریس  پارالمپیک 
دچار  چپم  سمت  ران  کشاله  از  کره جنوبی 
از  قبل  البته  که  بودم  شده  دیدگی  آسیب 
اعزام به پاریس بهبود پیدا کرده بودم و شرایط 
خوبی داشتم. متاسفانه در جریان مسابقات 
همان  دوباره  زیاد  فشار  و  استرس  دلیل  به 
ناحیه به دلیل پاره گی کپسول مفصلی آسیب 
دید و به خاطر درد زیاد نتوانستم در صدمتر 
فشار  باشم.  داشته  موفقی  عملکرد  قورباغه 
درد به حدی زیاد بود که حتی هنگام مسابقه 
پای  و  می کردم  شنا  راستم  پای  با  تنها  دادن 
افت  سبب  مساله  همین  بود،  بی حس  چپم 

رکوردم شد.
رکوردم  پاریس  به  اعزام  از  قبل  گفت:  وی 
در تمرینات یک دقیقه و ۱۱ ثانیه بود و سعی 
ثانیه   ۹ و  دقیقه  یک  تا  را  رکورد  این  داشتم 
بهبود ببخشم اما درد زیاد سبب شد تا نتوانم 
عملکرد واقعی خود را به نمایش بگذارم و از 

راهیابی به فینال بازماندم.
دارنده ۶ مدال بازی های پاراآسیایی جاکارتا 
در پاسخ به این پرسش که آیا بعد از پارالمپیک 
یا  پاریس تمرینات خود را شروع کرده است 
خیر؟ تصریح کرد: با توجه به پاره گی کپسول 
این بود که  بر  مفصلی پای چیم نظر پزشک 
باشم  داشته  مطلق  استراحت  نیم  و  ماه  یک 
آغاز  سبک  صورت  به  را  تمریناتم  سپس  و 
نیاز  پایم  که  بود  این  پزشک  تشخیص  کنم، 
مطلق  استراحت  با  تنها  و  ندارد  جراحی  به 
بهبود پیدا می کند، در حال حاضر یک هفته 
آسیب  و  کرده ام  را شروع  تمریناتم  که  است 

دیدگی ام بهبود پیدا کرده است.
پاراآسیایی  بازی های  این که  بیان  با  ایزدیار 
شناست،  در  من  حضور  آخرین  ژاپن  ناگویا 
تصریح کرد: از سال ۲۰۱۰ تا ۲۰۲۲ در بازی های 
آن  دستاورد  که  داشتم  حضور  پاراآسیایی 
افزایش  با  کسب ۲۴ مدال بود، دوست دارم 
در  رکوردشکنی  با  و  خود  مدال های  تعداد 
پنجمین حضورم در بازی های پاراآسیایی ناگویا 
ژاپن از شنا خداحافظی کنم و تاریخ ساز شوم.
شنا،  از  خداحافظی اش  علت  درباره  وی 
گفت: ۲۲ سال است که عضو تیم ملی پاراشنا 
کار  حرفه ای  صورت  به  سال   ۲۰ و  هستم 
می کنم. شنا با سایر رشته ها فرق می کند و 
تداوم فعالیت حرفه ای در این رشته کار بسیار 
سال   ۳۱ اکنون  که  این  ضمن  است،  سختی 
دارم و دیگر توان رقابت با حریفانم که تقریبا 

۸ سال با من تفاوت سنی دارند را ندارم.
از  بعد  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  ایزدیار 
خواهید  برنامه ای  چه  شنا  از  خداحافظی 
عرصه  در  دارم  دوست  کرد:  اظهار  داشت؟ 
مربیگری فعالیت کنم و تجربیاتم را در اختیار 

شناگران جوان قرار دهم.
وی در پایان ضمن تشکر از زحمات کمیته 
نگاه  حاضر  حال  در  گفت:  پارالمپیک،  ملی 
تغییر  شنا  به  نسبت  پارالمپیک  ملی  کمیته 
کرده و شرایط خوبی برای شناگران جوان فراهم 
کرده که جای تقدیر و تشکر دارد، قطعا با این 

دیدگاه آینده خوبی در انتظار پاراشنا است.

بازدید وزیر ورزش از فدراسیون 
ناشنوایان

تیم  اعزام  آستانه  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
ناشنوایان به بازی های آسیایی در مالزی با حضور 
در فدراسیون ناشنوایان از اردوهای تیم های ملی 

اعزامی به این بازی ها بازدید کرد.
به گزارش ایسنا، دهمین دوره بازی های آسیایی 
ناشنوایان ۱۰ تا ۱۹ آذر در ۹ رشته ورزشی فوتبال، 
تکواندو،  مردان،  بولینگ  فرنگی،  و  آزاد  کشتی 
و  شطرنج  بدمینتون،  جودو،   میز،  روی  تنیس 
احمد  می شود.  برگزار  مردان  و  زنان  دوومیدانی 
در  حضور  با  آبان(   ۲۵ )جمعه  امروز  دنیامالی 
فدراسیون ناشنوایان از اردوهای جودو، تکواندوی 
زنان و مردان، دوومیدانی و کشتی آزاد بازدید کرد. 
معاونت  اسبقیان،  محمدشروین  بازدید  این  در 
توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش، و 
مصطفی لعل آزاد، رئیس فدراسیون ناشنوایان، نیز 
حضور داشتند. وزیر ورزش در جمع ملی پوشان 
فوتبال ناشنوایان گفت: خوشحالم شما را از نزدیک 
از  است.  من  زندگی  خوب  روز  امروز،  می بینم. 
شما  برای  سلامتی  آرزوی  و  می گیرم  الگو  شما 
دارم. همه تلاش می کنند در این دوره از بازی ها 
آرزوی سلامتی  کنید.  را کسب  زیادی  مدال های 
دارم و انشاءالله خبرهای خوبی از شما بشنوم. در 
یک کلام به وجود شما افتخار می کنم. دنیامالی 
همچنین در اردوی تیم های ملی تکواندوی زنان و 
مردان حضور پیدا کرد و در جمع ملی پوشان این 
رشته عنوان کرد: خوشحالم فرصتی پیش آمد تا از 
نزدیک در جریان تمرینات شما قرار بگیرم. گزارشی 
که فدراسیون به ما داده، آمادگی خیلی خوب شما 
فدراسیون  به  بازی هاست.  این  در  حضور  برای 
گفتم برای اینکه مسابقات شما از رسانه ملی به 
صورت زنده پخش شود چند نفر از رسانه  همراه تیم 
حضور داشته باشد تا مردم در جریان مسابقات 
شما قرار بگیرند. او اظهار کرد: برای من هیچ فرقی 
بین ورزشکاران شنوا و ناشنوایان وجود ندارد. هر 
می گذارد،  بیرون  مرز  از  را  پایش  که  ورزشکاری 
برای من مهم است که مدال کسب کند. امیدوارم 
ناشنوایان این دوره به صورت خاص حضور پیدا 
کنند. مردم از موفقیت های شما خوشحال خواهند 
بدون  اردوها  تا  پیگیری می کنم  را  کار شما  شد. 
مشکل برگزار شوند و تمام تمهیدات لازم را فراهم 
وجود  به  و  ارزشمندید  خیلی  شما  کرد.  خواهم 

تک تک شما افتخار می کنم.
گفت:  کاراته،  ملی  تیم  کاپیتان  امیری،  بهزاد 
بازگشت  زمان  و  می شویم  کشور  وارد  غریبانه 
نمی کند.  پیدا  حضور  فرودگاه  در  مسئولی  هیچ 
از ورزشکاران  ما دیده نمی شوند. شما  مدال های 
ناشنوا حمایت کنید تا تبعیض بین شنوا و ناشنوا 
برداشته شود. زمانی که به شهر خود بازمی گردیم و 
به ارگان های دولتی برای استخدام مراجعه می کنیم 
مورد تمسخر قرار می گیریم و هیچ حمایتی از ما 

صورت نمی گیرد.
حال  در  کنید!  برابر  را  ما  پاداش  افزود:  او 
حاضر عضو افتخاری کمیته ملی المپیک هستیم. 
می خواهیم عضو اصلی کمیته ملی المپیک باشیم. 
اکثر ورزشکاران این رشته بیکار هستند. این سری 
مدال آوران  پاداش  قبلی  وزیر  دوره  باشید!  پیگیر 
ناشنوا ۶۰ درصد شد. امیدوارم دوره شما پاداش 
برابر شود. وزیر نیز در پاسخ به این ملی پوش اظهار 
کرد: آمادگی داریم با هر دستگاهی برای اشتغال 
ما  برای  دهیم.  انجام  را  لازم  هماهنگی های  شما 
فرقی بین ورزشکاران توانیاب و ناشنوا وجود ندارد و 
ارزش آنها برای ما خیلی بیشتر است. باید به شما 
بیشتر توجه شود قبلا توجهات کمتر بود اما سعی 

می کنیم پاداش برابر شود.
در  ورزش  وزیر  بازدید  این  ادامه  در  همچنین 
اردوی تیم ملی کشتی آزاد ناشنوایان که هدایتش را 
محمد مشهدی آقایی و علی زندی بر عهده دارند، 
حضور پیدا کرد و در جریان تمرین هایشان قرار 
گرفت. در جریان این بازدید یکی از ناشنوایان به 
وزیر ورزش گفت: مشکل اصلی ما یکسان نبودن 
پاداش ما با ورزشکاران توانیاب و شنواست. پنج 
سال است که عضو صندوق حمایت از قهرمانان 
و پیشکسوتان ورزشی هستم و فقط یک میلیون 
تومان حقوق می گیرم. شرایط مالی برای ما خیلی 
برای  که  بخشنامه ای  در  است.  شده  سخت 
استخدام است، استخدام مدال آوران ناشنوا دیده 
نشده است. البته رئیس فدراسیون تلاش می کند 
از نظر معیشتی مشکل نداشته باشیم. همچنین 
امیدوارم در رسانه ملی دیده شویم و مسابقات ما 

نیز مثل افراد سالم پخش شوند.

با این حال توانست سه امتیاز مهم این دیدار را 
اول  گروه  صدرنشین  همچنان  و  بیاورد  دست  به 
باشد. این تیم باید روز ۲۹ آبان به مصاف تیم ملی 
قزقیزستان برود که به نظر می رسد کار سختی در 

پیش خواهد داشت.
خوش شانس بودیم بازی مساوی نشد

خصوص  در  و  مهر  با  گفتگو  در  بیانی  شاهرخ 
پیروزی تیم ملی ایران برابر کره شمالی گفت: شروع 
این  زدیم  که  گلی  سه  با  و  داشتیم  خوبی  بسیار 
حس بوجود آمد که برد راحتی را به دست آوردیم 
و می توانیم در نیمه دوم هم گل زنی کنیم و به یک 
پیروزی بی دردسر دست پیدا کنیم اما کره شمالی 
فشار زیادی برروی دروازه ایران آورد و توانست در 
۵ دقیقه دوبار دروازه ایران را باز کند و اگر خوش 
شانس نبودیم بازی با تساوی به پایان می رسید و دو 

امتیاز حساس را از دست می دادیم.
دو عامل باعث فشار کره شمالی روی دروازه ایران 

شد
باعث گل خوردن  را  عامل  دو  فوتبال  کارشناس 
ایران دانست و گفت: دو دلیل اصلی وجود داشت 
که ما نیمه دوم اشتباه داشتیم و به راحتی دروازه 
خود را باز شده دیدیم. عامل اول ساده گرفتن بازی و 
اینکه خودرا از پیش برنده فرض کردیم و این ذهنیت 
بوجود آمده بود که بدون دردسر نیمه دوم را هم 
پشت سر می گذاریم و سه امتیاز راحت به دست 
می آوریم و دوم اینکه اشتباهات زیادی را زمانی که 
تحت فشار قرار داشت تیم ملی مرتکب شد. از اخراج 
شجاع خلیل زاده که شرایط تیم را بهم ریخت تا خالی 
شدن خط حمله که باعث شد بازیکنان کره شمالی 
فشار بیشتری روی دروازه ما بیاورند و به جز دوگلی 
که در ۵ دقیقه به ثمر رساندن چندین موقعیت را از 
دست دادند و اعتقاد دارم اگرچه همچنان صدرنشین 
هستیم اما نباید ضعف های خود را پوشش ندهیم. 
دیدار بعدی ما برابر قرقیزستان حساس است و نباید 

تفکر راحت بردن در ذهن بازیکنان ما باقی بماند
بوشهری ها فرشته نجات شدند

وی در خصوص عملکرد سه بازیکن بوشهری تیم 
ملی گفت: مهدی طارمی، مهدی محبی و مهدی 
قایدی تیم ملی را نجات داده و باعث کسب سه 
امتیاز ایران برابر کره شمالی شدند. طارمی اگرچه 
یک پنالتی را از دست داد و خودش چند موقعیت را 
وارد دروازه حریف نکرد و یک بار هم با برخورد توپ 
به پایش گل به خودی زد اما در سه گل ایران به کره 
شمالی نقش تعیین کننده داشت و پایه گذار سه 

گل ایران شد.
قرقیزستان از کره شمالی خطرناک تر خواهد بود

ملی  تیم  مورد  در  و  ادامه  در  بیانی  شاهرخ 
تجربه  یک  کره شمالی  با  بازی  گفت:  قرقیزستان 
خوب برای کادر فنی و بازیکنان شد که خود را از 
پیش برنده ندانند و تا پایان بازی بجنگند. قرقیزستان 
حریف راحتی برای ایران نخواهد بود آنها بازیکنان 
موفق  تن  به  تن  جنگ های  در  که  دارند  فیزیکی 
عمل می کنند. زمان کافی تا این دیدار وجود دارد 
تا کادر فنی کاملاً تیم را از نظر روحی و روانی آماده 

این دیدار کند ضمن اینکه باید بخوبی قرقیزها آنالیز 
شوند تا نقاط ضعف آنها به بازیکنان گفته شود. برای 
رسیدن به جام جهانی ۲۰۲۶ باید قرقیزستان را هم 

شکست دهیم حتی اگر با یک برد اقتصادی باشد.
خط دفاع باید هماهنگ تر باشد

تیم  پایان خاطر نشان کرد: خط دفاع  بیانی در 
ملی وقتی تحت فشار قرار گرفت متزلزل نشان داد 
و با اخراج خلیل زاده اشتباهات هم بیشتر شد و اگر 
بازیکنان کره حرفه ای تر بودند شاید اتفاق خوبی رخ 
انتظار می رود قلعه نویی و دیگر  بنابراین  نمی داد 
اعضای کادر فنی برای دیدار برابر قرقیزستان تیم را از 
لحاظ روحی و روانی و هماهنگی تیمی آماده کنند تا 

به یک برد دیگر دست پیدا کنیم.
قلعه نویی: شانس آوردیم که توانستیم سه امتیاز را 

حفظ کنیم
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران پس از برتری مقابل 
کره شمالی ضمن قدردانی از بازیکنان خود گفت: 

فوتبال به تیم ایران درس داد.
به گزارش ایسنا و به نقل از فدراسیون فوتبال، 
امیر قلعه نویی در نشسست خبری پس از دیدار 
ایران برابر کره شمالی اظهار کرد: فکر می کنم فوتبال 
نیمه متفاوت داشتیم.  داد. دو  ما درس  به  امروز 
در نیمه نخست با یک بازی عالی سه گل زدیم و 
کوچکترین موقعیت به حریف ندادیم. در بین دو 
نیمه به بازیکنان تذکر دادیم که فکر کنید نتیجه 

مساوی است زیرا  کره تیم خطرناکی است و آنها در 
بازی های گذشته نشان داده اند که نباید این تیم را 

دست کم گرفت.
سرمربی تیم ملی خاطرنشان کرد: متاسفانه بعد از 
اخراج بازیکن ما و گلی که با کمانه توپ وارد دروازه ما 
شد، تمرکزمان به هم ریخت و در نیمه دوم شانس 
آوردیم که تواستیم سه امتیاز را حفظ کنیم. تیم کره 
بعد از ۱۰ نفره شدن ما، فوق العاده بازی کرد و به 

سرمربی این تیم تبریک می گویم.
به  تیمم  بازیکنان  »از  اینکه  بیان  با  قلعه نویی 
خاطر دوندگی و تلاششان تشکر می کنم،« گفت: 
گرفتیم. سه  را  بازی  این  امتیاز  که سه  خوشحالم 
امتیاز مهمی بود و از فردا به دیدار برابر قرقیزستان 

فکر می کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که »با توجه به کسب 
این شرایط آب و هوایی و زمین  امتیاز مهم در   ۳
نامناسب و برداشتن یک قدم بزرگ به سمت جام 
جهانی چطور این موقعیت را حفظ می کنید؟« گفت: 
بازیکنان داده  به  را  بازی تذکرات لازم  این  از  قبل 
بودیم. خیلی مهم بود که بتوانیم تیم با برنامه و منظم 
کره را شکست بدهیم. آنها در بازی هایی که شکست 
بود.  گل  یک  حریف  با  اختلافشان  بودند،  خورده 
نیمه اول شروعی طوفانی داشتیم و بازیکنان به نحو 
احسن برنامه ها را اجرا کردند اما در نیمه دوم بعد از 
اخراج بازیکن و گلی که دریافت کردیم تمرکزمان از 

بین رفت. البته با تعویض های خود توانستیم بازی را 
کنترل کنیم. هر چند که شانس آوردیم که فوتبال 

امروز به ما درس داد و تنبیه مان نکرد.
سرمربی تیم ملی اضافه کرد: در موقعیت هایی 
که باید تمرکز بیشتری می داشتیم، نداشتیم و این 
برای من به عنوان مربی خوب نیست. در پایان از 

بازیکنانم نهایت تشکر را دارم.
محبی: کره شمالی ریسکی بازی کرد

بهترین بازیکن ایران در دیدار برابر کره شمالی نیز 
در نشست خبری پس از بازی اظهار کرد: خدا را 
شکر می کنم که توانستیم سه امتیاز بازی را بگیریم. 
خیلی مهم بود که امتیازهای کامل این بازی را کسب 

کنیم.
وی افزود: همانطور که سرمربی محترم تیم گفت 
دو نیمه متفاوت داشتیم و بعد از ۱۰ نفره شدن کار ما 
سخت شد. کره شمالی برای زنده نگه داشتن امیدش 
برای صعود مجبور بود که ریسکی بازی کند و برای 
آنها شکست با سه گل یا چهار گل فرقی نداشت. 
به هر حال بازی در این هوا و شرایط تاثیر خودش 

را دارد.
بازیکن تیم ملی اضافه کرد: در نیمه دوم کارمان 
سخت شد. فکر می کنم اگر ۱۰ نفره نمی شدیم با 
اما در  را می بردیم  پنج، شش گل حریف  تفاضل 
نهایت مهم است که توانستیم روند پیروزی هایمان 

را ادامه دهیم.

تیم ملی ایران روز ۵شنبه در یک بازی نفس گیر کره شمالی را 
شکست داد و به جام جهانی نزدیک تر از قبل شد.

تیم ملی ایران روز )پنج شنبه( در هفته پنجم دور نهایی مرحله 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ به مصاف کره شمالی رفت و در پایان 
به سختی با نتیجه ۳ بر ۲ پیروز شد. شاگردان امیر قلعه نویی شروع 
درخشانی در این بازی داشتند و با نتیجه ۳ بر صفر از حریف خود 
جلو افتادند ولی اخراج شجاع خلیل زاده در آغاز نیمه دوم تمام 
برنامه های کادر فنی را به هم ریخت و ایران خوش شانس بود که 
در نهایت ۳ امتیاز بازی با کره شمالی را با یک امتیاز عوض نکرد. 

تیم ملی در ماه های اخیر آمار جالبی در گرفتن کارت قرمز نداشته 
و بازی دیروز اولین باری نبود که ایران با ۱۱ نفر مسابقه اش را تمام 

نمی کند.
اخراج شجاع و اوج گیری دوباره انتقادات از مدافع تیم ملی

شجاع خلیل زاده یکی از مدافعان مورد علاقه امیر قلعه نویی است 
که از زمان حضور او جای ثابتی در ترکیب تیم ملی داشته و در تمام 
مسابقات مهم به عنوان بازیکن اصلی حضور پیدا کرده است. این 
اتفاق درحالی رخ داده که خلیل زاده اکنون ۳۵ سال دارد و تا شروع 
جام جهانی بعدی ۳۷ ساله خواهد شد ولی شرایط سنی هم باعث 
نشده کادر فنی قید کاپیتان تراکتور را بزند. قلعه نویی در ماه های 
اخیر بازیکنانی چون رامین رضاییان و احسان حاج صفی را هم برای 
کاهش میانگین سنی تیم ملی کنار گذاشته ولی در قلب خط دفاعی 

هنوز به خلیل زاده اعتقاد دارد.
تیم ملی ایران در جدال با کره شمالی درحالی ۱۰ نفره شد که تا 
پیش از اخراج شجاع خلیل زاده با اختلافی فاحش بهتر از حریف 
بودند و انتظار می رفت با یک برد پرگل حتی با اختلاف بیش از ۳ 
گل بازی را تمام کنند. با این حال پس از اخراج مدافع تیم ملی، روند 
بازی کاملا به سود کره شمالی تغییر کرد و این تیم توانست ۲ گل به 

ثمر برساند تا برد شیرین تیم ملی در خطر قرار بگیرد.
رکورد منفی تیم ملی در دریافت کارت قرمز

یکی از نکات مهم دیدارهای اخیر تیم ملی، دریافت کارت های 
قرمز متعدد است. تیم ملی ایران در ۲۴ بازی اخیر خود ۵ کارت 
قرمز دریافت کرده که یک آمار ضعیف و دور از انتظار است. این 
آمار در شرایطی طی ۱۷ ماه اخیر ثبت شده که تیم ملی پیش از آن 
در ۱۹ سال و با انجام ۲۳۴ بازی چنین آماری را ثبت کرده و در کل 

تاریخش هم ۱۷ بار اخراجی داشته است.
محمدحسین کنعانی زادگان، مهدی طارمی، شجاع خلیل زاده )۲ 

بار( و صالح حردانی اخراجی های تیم ملی در این مدت هستند که 
شجاع با دریافت ۲ کارت قرمز تنها بازیکن تاریخ تیم ملی است که ۲ 
بار از زمین اخراج شده است. شاگردان قلعه نویی ۲ بار پس از اخراج 
موفق به پیروزی شده اند، یک شکست داشته اند و ۲ بار هم مساوی 
کرده اند که البته یکی از آن ها منجر به پیروزی مقابل سوریه در 

ضربات پنالتی یک هشتم نهایی جام ملت های آسیا شد.
از شب تلخ منامه تا آن بازی لعنتی مقابل عراق!

اخراج خلیل زاده در بازی دیروز در نهایت منجر به از دست رفتن 
برد نشد و تیم ملی توانست ۳ امتیاز بازی را کسب کند ولی اتفاقات 
مشابه چند باری گریبان گیر تیم ملی شده است. یکی از تلخ ترین 
باخت های تیم ملی ایران در مقدماتی جام جهانی ۲۰۰۲ مقابل 
بحرین و در شرایطی رقم خورد که سیروس دین محمدی و علیرضا 
نیکبخت واحدی در نیمه دوم از زمین اخراج شده بودند و ایران ۹ 
نفره توانی برای بازگشت نداشت. در نیمه نهایی جام ملت های آسیا 
۲۰۰۴ هم تیم ملی با اخراج ستار زارع مقابل چین ۱۰ نفره شد. پس 
از اخراج زارع ۲ تیم به تساوی رسیدند و ایران در نهایت در ضربات 

پنالتی شکست خورد.
با این حال مهم ترین اخراج چند سال اخیر تیم ملی ایران مربوط به 
جام ملت های آسیا ۲۰۱۵ است. جایی که مهرداد پولادی در دقایق 
پایانی نیمه اول در یک صحنه با دروازه بان حریف برخورد داشت و 
داور او را اخراج کرد. تیم ملی پیش از اخراج پولادی از حریف خود 
جلو بود ولی بازی در نهایت با نتیجه ۳-۳ در وقت اضافه به پایان 
رسید و عراقی ها در ضربات پنالتی شاگردان کارلوس کی روش را از 
جام ملت ها حذف کردند. این بدترین نمایش تیم ملی پس از اخراج 
است که با دریافت ۳ گل و حذف از جام ملت ها همراه شد. تیم 
ملی تا پیش از اخراج پولادی در ۳ بازی و نیم هرگز گل نخورده ولی 

پس از آن در ۷۵ دقیقه ۳ بار دروازه اش باز شد.

دلایلی که باعث شد تیم ملی ایران برابر کره شمالی به مشکل بخورد

عبور سخت از کره شمالی
تیم ملی فوتبال ایران در هفته پنجم مرحله سوم مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ شامگاه پنجشنبه برابر تیم ملی کره شمالی در حالی به برتری ۳ بر ۲ رسید که 

در نیمه اول با سه گل از حریف پیش بود اما در نیمه دوم دو گل خورد و کار را برای رسیدن به پیروزی سخت کرد.

آمار خطرناک اخراج 5 کارت قرمز تیم ملی در ماه های اخیر؛ خلیل زاده رکورد شکست!

کارشناس 
فوتبال با بیان 

این که تیم ملی 
دیدار سختی 

برابر قرقیزستان 
خواهد داشت 

گفت: اگر خوش 
شانس نبودیم 
و حریف حرفه 
ای تر بود، در 

دیدار برابر کره 
شمالی سه 

امتیاز را با یک 
امتیاز عوض می 

کردیم

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد تاکید کرد کامران قاسمپور مقابل سعدالله یف و دیوید 
تیلور روی کاغذ شانسی نداشت.

به گزارش ایسنا، پژمان درستکار صبح جمعه بیست وپنجم آبان مهمان برنامه 
ورزش و مردم شبکه اول سیما بود. او در این برنامه درباره شکست های کامران 
قاسمپور و محمد نخودی در رقابت های قهرمانی جهان گفت: پیش بینی می کردیم 
کامران کار سختی در این مسابقات داشته باشد. نخودی هم با وجود جردن باروز 
و دو شکست قبلی مقابل او کار سختی داشت. ضمنا کشتی ایران درگیر المپیک 
بود و به این بچه ها خیلی رسیدگی نشده بود و دور از اردو و تمرین بودند. نخودی 
و کامران هر دو درگیر آسیب دیدگی بودند و آمادگی مطلوبی نداشتند. آنها ماه های 

زیادی تمرین نداشتند و از آمادگی دور بودند.
او با اشاره به شکست کامران قاسمپور مقابل سعدالله یف روس گفت: سعدالله یف 
یکی از برترین های تاریخ کشتی است که هشت طلای جهان و المپیک را دارد. 
روی کاغذ قرار نبود کامران او را ببرد. هر طوری ببینیم او جلوتر از کامران بود اما 
کامران قاسمپور دلاورانه مقابلش جنگید. نمی توانم بگویم اشتباه کرد یا تجربه بالای 
سعدالله یف یا اتفاقات ورزشی باعث شکست او در ثانیه های پایانی شد. کامران پنج 

دقیقه و ۵۵ ثانیه طبق آنالیزی که شده بود، عالی کشتی گرفت.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد درباره شکست قاسمپور مقابل دیوید تیلور نیز گفت: 
تیلور هم روی کاغذ از کامران جلوتر بود. کامران بعد از باخت به سعدالله یف دچار 
فروپاشی روحی شد و تا صبح پلک نزد. علیرغم صحبت هایی که شد، او با خودش 

کنار نیامد. فشار روحی زیادی بعد از آن شکست داشت.

درستکار در ادامه درباره برخی انتقادها مبنی بر اینکه رفاقت با دبیر باعث انتخابش 
به عنوان سرمربی تیم ملی شده است، خاطرنشان کرد: اولا اینکه این سوال را من 
نباید جواب بدهم و آقای دبیر باید پاسخ بدهد اما تعجبم از اینجاست که همه 
به خوبی آقای دبیر را می شناسند. او در کار اصلا تعارف ندارد و همیشه می گوید من 
با پدرم نیز تعارف ندارم. او در کار هیچ تعارفی ندارد و آبروی کشتی و کشور را با 

هیچ چیز عوض نمی کند.
او در پاسخ به این سوال که گفته می شود همه کاره امور فنی تیم ملی رییس 
فدراسیون کشتی است و اینکه او را سرمربی گذاشته تا همه کار فنی را خودش بکند، 
تصریح کرد: هر فدراسیون و هر کادر فنی و کشتی گیری اگر نقدپذیر نباشد محکوم 
به شکست است. نقد منصفانه و کارشناسانه را ما پذیرا هستیم اما احساس می کنم 
نقد با تسویه حساب شخصی و تخریب تفاوت دارد. بر اساس چه ملاکی می گویند 
دبیر سرمربی تیم ملی هم هست ؟ اگر بر اساس یکی - دو دقیقه صحبت های 
او با کشتی گیران که وایرال شد این حرف را می زنند، درست نیست. مگر دبیر با 
فرنگی کاران صحبت نمی کرد؟ پس چرا نمی گویند او در کار کادر فرنگی دخالت دارد؟
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد ادامه داد: من، رنگرز، محمدی و باوفا از شخص 
علی دبیر استفاده می کنیم. به هر حال انتهای کار او باید پاسخگو باشد. او رییس 
فدراسیونی است که قهرمان جهان و المپیک است و طبیعی است ورود کند. او 
نظارت می کند اما دخالت نمی کند. او همفکری و مشاوره می دهد. من حتی بارها 
گلایه کردم چرا علی دبیر سر تمرین ما کم می آید. حتی وقتی می خواستم بازگردم 
قول گرفتم او بیشتر سر تمرین ما بیاید. یک جاهایی از او خواهش می کنم کنار ما 

باشد. اگر قرار بود او سرمربی تیم ملی باشد و کار دستش باشد حتما این را اعلام 
می کرد. درستکار در ادامه درباره برخی انتقادها درباره اینکه می گویند کادر فنی 
می تواند قوی تر باشد، گفت: اولا که آقای دبیر برای مربیان و کادر فنی یکسری 
شاخصه ها اعلام می کند که در آن چارچوب باشند. مثلا دائم در اردو بودن . سنوات 
قبل برخی مربیان غروب می رفتند که او این موضوع را قبول ندارد. مربیان باید به روز 
باشند و تحصیلات آکادمیک داشته باشند. باید نسبت به برخی کارشناس ها بگویم، 
برخی ها که در رده های پایه کار کردند یا تیمشان در مسابقات جهانی هشتم شده، 
سختی کار را می دانند. از سال ۲۰۲۱ تا ۲۰۲۴ در مسابقات جهانی ۱۹ مدال کسب 
کردیم که شش تایشان طلا بوده است. اینها با کدام کادر فنی به دست آمده است؟ 
بچه های ما با جان و دل زحمت می کشند. می توانید از یزدانی، قاسمپور و زارع درباره 

کادر فنی بپرسید. آنها کادر فنی را پذیرفته اند و قبول دارند.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد درباره تکرار باخت های  کشتی گیران ایران مقابل 
ژاپنی ها با فن فتیله پیچ و ضعف های فنی و کوچینگ و شکست برخی کشتی گیران 
مطرح در ثانیه های پایانی خاطرنشان کرد: درباره فتیله پیچ باید بگویم این فن فتلیه پیچ 
نیست و تلفیقی است که ژاپنی ها اجرا می کنند. ما نسبت به المپیک در مسابقات 
جهانی فتیله پیچ نشدیم و فقط نخودی بود که یک لحظه گیر کرد و رباطش هم پاره 

شد. ما در جهانی فتلیه پیچ نخوردیم و فقط یک مورد نخودی بود.
او افزود: درباره ثانیه های پایانی هم باید بگویم این زیبایی های ورزش است . در 
فوتبال هم در ثانیه های پایانی گل می خوردند. اولا فقط کامران قاسمپور بود که در 
ثانیه های پایانی باخت. جردن باروز هم دو مرتبه در ثانیه های پایانی باخته است 

یا پتریاشویلی در فینال المپیک در ثانیه های پایانی باخت. در تیم ما فقط گلیج که 
پارسال باخت و کامران هم امسال که هر دو هم مقابل سعدالله یف بوده است.

درستکار تصریح کرد: ما همه نقدها را به جان می خریم و کوچک خانواده  کشتی 
هستیم. وقتی داریم کوچ می کنیم قبل آن با کشتی گیر هماهنگ هستیم و با توجه به 
روحیه کشتی گیر، چپ و راست دستور فنی را صادر می کنیم، تشر می زنیم، نازشان 

را می کشیم و دستور فنی می دهیم.

درستکار: 
با حضور من به نتایج تاریخی در کشتی رسیدیم !


